
REPUBLIKA IIRVATSKA
PRIMoRSKo - coRANSKA ZupaNrra

oPCTNA puZmr,
Op6insko vijeie

KLASA: 021-05/19-01/01
URBROJ: 21 12103-01 -19-01
FuZine, 13. veljade 2019. godine

Na osnovi dlanka 82. Poslovnika Op6inskog vijeia Opiine Fu2ine

SAZIVAM
IZVANREDNU IO. SJEDNICU OPEINSKOG VUEEA OPEINE FUZINE

koja6eseodriatidana@uprostorijivije6niceop6ineFuiine.
Poletak sjednice je u 16:00 sati.
Za sjednicu predlaZem slijede6i:

DNEVNI RED

Mole se dlanovi Opiinskog vije6a da sjednici prisustvujrl a eventualni izostanak opravdaju na wijeme, na
telefon 829-503,829-510 ili pisanim putem.

Takoder se umoljavaju dlanovi Opiinskog vijeia da mogu pitanja dostavljati pisanim putem.

Dostaviti:
Clanovima opcinskog vije6a
Op,dinskom nadelniku
Zamjeniku opcinskog nadelnika
ProCelniku jedinswenog uprarnog odjela Opiine FuZine
pismohrana.

P*d$,ynl

StavkodrXfbvit

- prihva6anje zapisnika sa 9. sjednice Opiinskog vijeca Opcine FuZine
- prihva6anje predloZenog dnevnog reda
- prijave za vijeinidka pitanja

1. Done5enje po hitnom postupku Odluke o visini pauialnog poreza po krevetu, smje5tajnoj jedinici u
kampu i smjeitajnoj jedinici u objektu za robinzonski smje5taj

2. Vije6nidka pitanja



REPI.]BLIKA TIRVATSKA
PRIMORSKO _ GORANSKA ZUPANIJA

OPCINA FUZINE
Op6insko vijece

ZAPISNIK
SA 9. SJEDNICE OPEINSKOG !'IJEEA OPEINE TUZINE ODRZ'C,I{E U VIJECNICI
OPEINE FUZINE DANA 20. PRoSINCA 2018. GoDINE sA PoiETKoM U I8:OO SATI.

NazoEni:
o dlanovi Opiinskog vdeCa: Slavko Stardevid, Valentin Crljenko, Nataia BlaZevii

Stardevid, Damir Zano5kar, Branka Randelj, Jadranka Vlahovid, Davor debuhar, Igor
Mihaljevii, Marino Mance

Odsutni:
o Emihjo Kauzlarii opravdao izostanak
o Marinko Kauzlari6

Ostali nazoini:
o David Bregovac, opdinski naCelnik
o Draien Star0evii, zamjenik opcinskog nadelnika
e Marijan Sokac Prodelnik Jedinstvenog upravnog odjela - opravdao izostanak
o Josipa Vlahovii, Strudni suradnik za komunalne poslove
o D*aienko iagar, komunalni redar
. Nensi Urbanc, zapisnidar
o Boro Tomii, Direktor Drultva Komunalac d.o.o.
o predstavnici medija

Predsjednik Slavko Stardevi6 pozdravio je sve nazoCne, te utwdio da je na dana5njoj sjednici
nazoCno 9 (devet) dlanova Opdinskog vrjec4 te da ce sve donesene odluke biti pravovaljane i
moZe se nastaviti sa radom.
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Predsjednik Slavko Stardevi6 daje na glasovanje predloZeni zapisnik sa 8. sjednice od 08.

studenog 2018.g.
Nitko nema primjedbi na zapisnik.

Sa 9 (devet) glasova ZA (Slavko Starievid, Valentin Crljenko, Nata5a Blajlevid Stardevid'
Damir Zano5kar, Branke Randelj, Jadranka Vlahovid, Davor Cebuhar, Igor Mihaljevid,
Marino Mance) prihva6en je zapisnik sa 8. sjednice Offinskog vije& Opdine Fuline.

Predsjednik Slavko Stardevid proditaoje dnevni red te isti daje na usvajanje.

Sa 9 (devet) glasova ZA (Slavko Stardevid, Valentin Crljenko, Nata5a BlaZevid Starievid,
Damir Zano5kar, Branka Randelj, Jadranka Vlahovid, Davor debuhar, Igor Mihaljevid,
Marino Mance) prihvaden je slijedeci dnevni red.

Dnevni red:

I . Dono5enje Odluke o odvodnji otpadnih voda na podrudju aglomeracije Fuiine
2. Dono5enje Odluke o prikljudenju na komunalne vodne gradevine na podrudju Opcine FuZine
3. Izvje5ce o radu Opiinskog nadelnika za period Sijelanj - Lipanj 201 8. godine
4. DonoSenje Trecih izrnjena i dopuna Proraduna Op6ine FuZine za 2018.g.
5. Dono5enje Prvih izmjena i dopuna Programa javnih potreba u pred5kolskom i Skolskom

odgoju i obrazovanju Opiine FuZine za 20l8.godinu.
6. Dono5enje Tre6ih izrnjena i dopuna Progmma gradnje objekata i uredaja komunalne

infrastrukture na podrudju Opcine FuZine za 2018. godinu
7. Dono5enje Tre6ih izmjena i dopuna hograma odrZavanja komunalne infrastrukture na

podrudju Opiine FuZine za 2018. godinu
8. Dono5enje Proraduna Op6ine Ftline za20l9.g. i projekcija za 2020. i 2021. godinu
9. Dono5enje Odluke o izvr5avanju Proraduna Op6irc Fuiine za20l9. godinu
10. Donolenje Socijalnog programa Opdine FuZine za 2019. godinu
I l. Dono5enje Progmma javnih potreba u pred5kolskom i Skolskom odgoju i obrazovanju Opiine

FuZine za 2019. godinu
I 2. Dono5enje Programa utro5ka sredstava boravi5ne pristojbe za 201 9. godinu
13. Dono5enje Programa odrZavanja komunalne infrastrukture na podrudju OpCine FuZine za

2019. godinu
14. Dono5enje Programa grattenja komunalne infrastrukture na podrudju Op6ine FuZine za2019.

godinu
15. Dono5enje Odluke o Izmjeni i dopuni Odluke o porezima Opdine FuZine
16. Dono5enje Odluke o visini pauklnog poreza po krevetu odnosno po smjeStajnoj jedinici u

kampu
17. Dono5enje Odluke o izradi Urbanistidkog plana uredenja groblja FuZine Gl
18. Dono5enje Zakljudka o prihvaianju lzvje56a o obavljenoj financijskoj revizij i Opiine FuZine

za20l7.gdinu
19. Dono5enje Odluke o raspisivanju natjeEaja za prodaju nekretnina
20. Dono5enje Pravilnika o sluZbenoj iskaznici i sluZbenoj odori komunalnog redara Opiine

Fuiine
21. Donoienje Statuta Opdine FuZine
22. Vijecnidka pitanja
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Za vije6nidka pitanja prijavili su se:

o Marino Mance ima dva vijecnidka pitanja
o Igor Mihaljevii ima jedno vijecnidko pitanje
o Nataia Blaievii Stardevii ima jedno vijednidko pitanje
r Valentin Crljenko ima jedno vije6nidko pitanje

Ad 1.:
Predsjednik Slavko StarEevii imosi da je primljen prijedlog Odluke o odvodnji otpadnih voda
na podrudju aglomeracije FuZine.
Predsjednik Slavko Stardevii dao je rijed Direktoru DruStva Komunalac d.o.o. Bori Tomi6u, koji
je obrazloiio prijedlog Odluke o odvodnji otpadnih voda na podruEju aglomeracije FuZine.
Predsjednik Slavko Stardevii otvara raspraw o prijedlogu Odluke o odvodnji otpadnih voda na
podrudju aglomeracije FuZine.
U raspravi je sudjelovala Jadranka Vlahovii, a odgovorje dao Boro Tomi6.
Predsjednik Slavko Stardevii zatvara raspraw i daje na glasovanje donoSenje Odluke o odvodnji
otpadnih voda na podrudju aglomeracije FuZine.

Sa 9 (devet) glasova ZA (Slavko Stardevid, Valentin Crljenko, Nataia Blaievid Starievid,
Damir Zano5kar, Branka Randelj, Jadranka Vlahovi6, Davor iebuhar, Igor Mihaljevi6,
Marino Mance) donosi se

Odluka o odvodnji otpadnih voda na podruiju aglomeracije FuZine

Ad.2.:
Predsjednik Slavko Stardevii iznosi daje primljen prijedlog Odluke o prikljudenju na komunalne
vodne gradevine na podrudju Opdine FuZine.
Predsjednik Slavko Stardevi6 dao je rijed Direktoru DruStva Komunalac d.o.o. Bori Tomiiu, koji
je obrazloZio prijedlog Odluke o prikljudenju na komunalne vodne gradevine na podrudju Opiine
FuZine.
Predsjednik Slavko Stardevid otvara raspraw o prijedlogu Odluke o prikljudenju na komunalne
vodne gratlevine na podrudju Opiine FuZine.
U raspravi su sudjelovali Davor debuhar, Jadranka Vlahovii i Valentin Crljenko, a odgovore su

dali Boro Tomii i David Bregovac.
Predsjednik Slavko Stardevi 6 zatvara raspravu i daje na glasovanje donoSenje Odluke o
prikljudenju na komunalne vodne gradevine na podrudju Opiine FuZine.

Sa 9 (devet) glasova ZA (Slavko Starievi6, Valentin Crljenko, Nata5a Blaievid Stardevid,
Damir Zano5kar, Branka Randelj, Jadranka Vlahovid, Davor eebuhar, Igor Mihaljevi6,
Marino Mance) donosi se

Odluka o prikljuienju na komunalne vodne gradevine
na podruEju Op,6ine FuZine
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Direktor Dru5tva Komunalec d.o.o. Boro Tomid pozdravio je sve nazolne i Iestitao im
predstojece blagdane, te u l8:fi)h napuSta sjednicu.

Ad.3.:
Predsjednik Slavko Stardevii iznosi da je primljeno Izvje5ce o radu Opcinskog nadelnika za
period Sijedanj - Lipanj 2018. godine.
Predsjednik Slavko Staraevii dao je rijed Nadelniku Davidu Bregovcu, koji je imio Izvje5ie o
radu Opcinskog nadelnika za period Sijedanj - Lipanj 2018. godine
Predsjednik Slavko Stardevii uwrtluje da se prima na znanje Izvje5ce o radu Opiinskog nadelnika
za period Sijedanj - Lipanj 2018. godine.

Ad.4.:
Predsjednik Slavko Stardevi6 iznosi daje primljen prijedlog Tre6ih izmjena i dopuna
Proraduna Opiine FuZine za 2018.g.
David Bregovac obrazloiio je prijedlog Tredih izrnjena i dopuna Proraduna Op6ineFuZine za
2018.g.
Predsjednik Slavko Stara€vii otvara raspravu o prijedlogu Tredih izrnjena i dopuna ProraEuna
Op,6ineFuZine za 201 18.g.
U raspravi je sudjelovao Valentin Crljenko, a odgovorje dala Jasminka Budiselid.
Predsjednik Slavko Stardevi6 zatvam r.rspraw i daje na glasovanje dono5enje
Sa 9 (devet) glasova ZA (Slavko Starlevid, Valentin Crljenko, NataSa BlaZevid StsrEevi(
Damir Zano3kar, Branka Randelj, Jadranke Vlahovid, Davor debuhar, Igor Mihatjevi(
Marino Mance) donose se

Trece izmjene i dopune Proraluna OpdineFuZine a 2018.9.

Ad.5.:
Predsjednik Slavko Stardevi6 iznosi da je primljen prijedlog Prvih izmjena i dopuna Programa
javnih potreba u pred5kolskom i Skolskom odgoju i obrazovanju Opcine FuZine za 20l8.godinu.
David Bregovac obrazloZio je prijedlog Prvih izmjena i dopuna Programa javnih potreba u
predlkolskom i Skolskom odgoju i obrazovanju Opcine FuZine za 20l8.godinu.
Predsjednik Slavko Stardevii otvara raspravu o prijedlogu Prvih izrnjena i dopuna Programa
javnih potreba u pred5kolskom i Skolskom odgoju i obrazovanju Op6ine Fuiine za 2018.godinu.
Nitko se nije javio za raspravu.
Predsjednik Slavko Starievid zatvara raspravu i daje na glasovanje donofunje Prvih izmjena i
dopuna Programa javnih potreba u predSkolskom i Skolskom odgoju i obrazovanju Op6ine FuZine
za 20l8.godinu.
Sa 8 (osam) glasova ZA (Slavko StarEevi( Valentin Crljenko, Nata5a BlaZevid StarEevi6,
Damir Zanoikar, Branka Randelj, Jadranka Vlahovid, Davor tebuhar, Igor MihaljeviQ i
l(jedan) gtas SUZDRZAN (Morino Mance)
donose se

Prve izmjene i dopuna Programa javnih potreba u predSkolskom i Skolskom odgoju i
obrazovanju Opdine Fuiine za 20l8.godinu.
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Ad.6.:
Predsjednik Slavko Stardevii imosi da je primljen prijedlog Tredih izmjena i dopuna Programa
gradnje objekata i ureitaja komunalne infrastrukfure na podrudju Opiine FuZine za 2018. godinu.
Predsjednik Slavko Stardevi6 otvara raspravu o prijedlog Treiih izmjena i dopuna Programa
gradnje objekata i uredaja komunalne infrastrukture na podru ju Opiine FuZine za 2018. godinu.
Nitko se nije javio za raspraw.
Predsjednik Slavko Stardevi6 zatvara raspraw i daje na glasovanje dono5enje Treiih izmjena i
dopuna Programa gradnje objekata i uredaja komunalne infrastrukture na na podrudju Opiine
FuZine za 2018. godinu.
Sa 9 (devet) glasova ZA (Slavko StarEevid, Valentin Crljenko, Nata5a Blaievi6 StarIevid,
Damir Zano5kar, Branka Randelj, Jadranka Vlahovi6, Davor iebuhar, Igor Mihaljevid,
Marino Mance) donose se
Trece izmjene i dopune Programa gradnje objekata i ureilaja komunalne infrastrukture na

na podruEju Op,6ine Fuiine za 2018. godinu.

Ad.7.:
Predsjednik Slavko Stardevii imosi da je primljen prijedlog Treiih izmjena i dopuna Programa
odriavanja komunalne infrastrukture na podrudju Opiine FuZine za 2018. godinu.
David Bregovac obrazloZio je prijedlog Tredih imrjena i dopuna Programa odrtavanja
komunalne infrastrukture na podrudju Op6ine Fuiine za 2018. godinu.
Predsjednik Slavko Stardevi6 otvara raspravu o prijedlogu Treiih imrjena i dopuna Programa
odriavanja komunalne infrastrukture na podrudju Opdine FuZine za 2018. godinu.
Nitko se nije javio za raspraw.
Predsjednik Slavko Stardevi6 zatvara raspralu i daje na glasovanje dono5enje Tredih izmjena i
dopuna Program a odtizvanja komunalne infrastrukture na podrudju Opdine FuZine n 2018.
godinu.
Sa 9 (devet) glasova ZA (Slavko StarEevid, Valentin Crljenko, Nata5a Blaievi6 Starievid,
Damir ZanoSkar, Branka Randelj, Jadranka Vlahovi6, Davor iebuhar, Igor Mihaljevid,
Marino Mance) donose se

Trece izmjene i dopune Programa odriavanja komunalne infrastrukture na podrulju
0p6ine Fufine za 2018. godinu.

Ad.8.:
Predsjednik Slavko Stardevii iznosi daje primljen prijedlog Proraduna Opiine FuZine
za 2019.g. i projekcije 2a2020. i 2021. godinu.
David Bregovac obrazloZio je prijedlog Proraduna Opcine FuZine 2a2019.g. i projekcije za
2020.i2021. godinu.
Predsjednik Slavko Stardevii otvara raspravu o prijedlogu Proraduna Opiine FuZine 222019.g. i
projekcije zz 2020.i 2021. godinu.
U raspravi su sudjelovati Valentin Crljenko i Davor iebuhar, a odgovorje dao David Bregovac.
Predsjednik Slavko Startevi6 zatvara raspravu i daje na glasovanje donoSenje Proraduna Op6ine
FuLine za 2019.9. i projekcije 2a2020.i 2021. godinu.
Sa 9 (devet) glasova ZA (Slavko StarEevid, Valentin Crljenko, Nata5a Blaievid Starievid,
Damir Zano5kar, Branka Randelj, Jadranks Vlahovi6, Davor eebuhar, Igor Mihaljevi6,
Marino Mance) donosi se

Proraiun Op6ine FuZine za 2019.9. i projekcije za 2020.i 2021. godinu.
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Ad.9.:
Predsjednik Slavko Stardevid iznosi da je primljen prijedlog Odluke o izwSavanju Proraduna
Opiine Fu2ine za 2019. godinu.
Predsjednik Slavko Stardevii otvara raspravu o prijedlogu Odluke o izvr5avanju Proraduna
Opiine FuZine za 2019. godinu.
Nitko se nije javio za raspraw.
Predsjednik Slavko Stard€vi( zatvara raspraw i daje na glasovanje dono5enje Odluke o
izvr5avanju ProraEuna Op6in e Fuline 2a2019. godinu.
Sa 9 (devet) glasova ZA (Slavko Starlevid Valentin Crljenko, Nata5a BlaZevid StarIevid,
Damir Zano5kar, Branka Rendelj, Jadranka Mahovid, Davor tebuhar, Igor Miheljevid,
Marino Mance) donosi se

Odluka o izvrlavanju Proraduna Opdine Fuiine za 2019. godinu.

Ad. 10.:
Predsjednik Slavko Stardevi6 iznosi da je primljen prijedlog Socijalnog programa Opiine FuZine
za 2019. godinu.
Predsjednik Slavko Stardevi6 owara raspravu o prijedlogu Socijalnog programa Opdine FuZine za
2019. godinu
Nitko se nije javio za raspraw.
Predsjednik Slavko StarCevii zatv:ua raspravu i daje na glasovanje donoienje Socijalnog
programa Opdine FuZine za 2019. godinu
Sa 9 (devet) glasova ZA (Slavko StarEevii Valentin Crljenko, Nate5a Blaievi6 StarIevi6,
Damir ZanoIkar, Branka Randelj, Jadranka Vlahovid, Davor Cebuhar, Igor Mihaljevid,
Marino Mance) donosi se

Socijalni programa Opdine Fuiine za 2019. godinu

Ad. 11.:
Predsjednik Slavko StarCevi6 iznosi daje primljen prijedlog
Predsjednik Slavko StarCevii otvara raspravu o prijedlogu Programa javnih potreba
u predikolskom i Skolskom odgoju i obrazovanju Opdine FuZine za 2019. godinu.
Nitko se nije javio za raspraw.
Predsjednik Slavko Stardevii zawara raspravu i daje na glasovanje dono5enje Programa javnih
potreba u predlkolskom i Skolskom odgoju i obrazovanju Opdine FuZine za 2019. godinu.
Sa 9 (devet) glasova ZA (Slavko Starlevid, Valentin Crljenko, Nata5a Blaievid StarIevid,
Damir Zano5kar, Branka Randelj, Jadranke Mahovi6, Davor eebuhar, Igor Mihaljevi6,
Marino Mance) donosi se

Program javnih potrebs u predSkolskom i Skolskom odgoju i obrazovanju Op6ine Fuiine
za 2019. godinu
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Ad. 12.:
Predsjednik Slavko Stardevii imosi da je primljen prijedlog Programa utro5ka sredstava
boraviSne pristojbe za 2019. godinu.
Predsjednik Slavko Starievii otvara raspraw o prijedlogu Programa utro5ka sredstava boraviSne
pristojbe za 2019. godinu.
Nitko senije javioza raspravu.
Predsjednik Slavko Star6evii zatvara raspravu i daje na glasovanje dono5enje Programa utroSka
sredstava boravi5ne pristojbe za 2019. godinu.
Sa 9 (devet) glesova ZA (Slavko Starlevid, Valentin Crljenko, Nataia BlaZevid Starlevid,
Damir Zano5kar, Branka Randelj, Jadranka Mahovi( Davor debuhar, Igor Mihaljevid,
Marino Mance) donosi se

Ad. 13.:
Predsjednik Slavko Stardevii iznosi da je primljen prijedlog Programa odrZavanja komunalne
infrastrukture na podrudju Opcine FuZine za 2019. godinu.
Predsjednik Slavko Staritvii otvara raspravu o prijedlogu Programa odrZavanja komunalne
infrastrukture na podrudju Opcine Fuiine za 2019. godinu.
Nitko se nije javio za raspraw.
Predsjednik Slavko Stardevit, zawara raspravu i daje na glasovanje donoSenje Programa
odrlzvanja komunalne infrastrukture na podrudju Opdine FuZine za 2019. godinu.
Sa 9 (devet) glasova ZA (Slavko StarEevid, Valentin Crljenko, Natatsa Blaievi6 Starlevid,
Damir ZanoSkar, Branka Randelj, Jadranka Vlahovid, Davor Cebuhar, Igor Mihaljevid,
Marino Monce) donosi se

Progrem odrZevanja komunalne infrastrukture na podruEju Opdine Fuiine
za 2019. godinu

Ad. 14.:
Predsjednik Slavko Stardevii imosi da je primljen prijedlog Programa gratlenja komunalne
infrastrukture na podrudju Opdine FuZine za 2019. godinu.
Predsjednik Slavko Star6evi6 owara raspraw o prijedlogu Progra.ma grailenja komunalne
infrastrukture na podrudju Opcine FuZine za 2019. godinu.
Nitko se nije javio za raspravu.
Predsjednik Slavko Stardevi6 zatvara raspravu i daje na glasovanje dono5enje Programa gradenja
komunalne infrastrukture na podrudju Opiine FuZine za 2019. godinu.
Sa 9 (devet) glosova ZA (Slavko StarIevid, Valentin Crljenko, Nata5a Blaievi6 Star6evi6,
Damir Zano5kar, Branka Randelj, Jadranka Vlahovid, Davor Cebuhar, Igor Mihaljevid,
Marino Mence) donosi se

Program gradenja komunalne infrastrukture na podruEju Op6ine FuZine
za 2019. godinu
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Ad. 15.:
Predsjednik Slavko Stardevi6 iznosi daje primljen prijedlog Odluke o Izmjeni i dopuni Odluke o
porezima Op6ine FuZine.
Predsjednik Slavko Stardevi6 otvara raspraw o prijedlogu Odluke o Izmjeni i dopuni Odluke o
porezima Opiine FuZine.
Nitko se nije javio za raspraw.
Predsjednik Slavko StarEevi6 zatvara raspraw i daje na glasovanje dono5enje Odluke o Izmjeni i
dopuni Odluke o porezima Op6ine Fuiine.
Sa 9 (devet) glasova ZA (Slevko StarIevi6, Valentin Crljenko, Nata5a Blaievid Starlevid,
Damir ZanoSkar, Branka Randelj, Jadranka Mahovi6, Davor iebuher, Igor Mihaljevi6,
Marino Mance) donosi se

Odluka o lzmjeni i dopuni Odluke o porezima Opdine Fuiine

Ad. 16.:
Predsjednik Slavko Stardevid imosi da je primljen prijedlog Odluke o visini pauSalnog poreza po
krevetu odnosno po smjeBtajnoj jedinici u kampu.
Predjednik Slavko Stardevii dao je rijed Predsjednik Slavko Stardevii oWara raspravu o
prijedlogu Odluke o visini pau5alnog poreza po krevetu odnosno po smje5tajnoj jedinici u kampu.
U raspravi su sudjelovali Valentin Crljenko i Marino Mance, a odgovorje dao Marijan Sokac.
Predsjednik Slavko Stardevii zawara raspraw i daje na glasovanje dono5enje Odluke o visini
pau3alnog poreza po kevetu odnosno po smje5tajnoj jedinici u kampu.
Sa 9 (devet) glasova ZA (Slavko StarEevid, Valentin Crljenko, Nata5a Blaievi6 StarCevid,
Damir ZanoIkar, Branka Randelj, Jadranka Vlahovid, Davor debuhar, Igor Mihatjevid,
Marino Mance) donosi se

Odluka o visini pauSalnog poreza po krevetu odnosno
po smjeStajnoj jedinici u kampu

Ad. 17.:
Predsjednik Slavko Stardevii iznosi daje primljen prijedlog Odluke o izradi Urbanistidkog plana
uretlenja groblja FuZine G I .

Predsjednik Slavko Stardevii otvara r.rspravu o prijedlogu Odluke o izradi Urbanistidkog plana
uredenja groblja FuZine G I .

U raspravi su sudjelovali Valentin Crljenko,-Branka Randelj, Davor iebuhar, a odgovore su dali
David Bregovac, Josipa Vlahovii i Marijan Sokac.
Predsjednik Slavko Stardevii zatvara raspravu i daje na glasovanje dono5enje Odluke o izradi
Urbanistidkog plana uredenja groblja FuZine Gl.
Sa 6 Gest) glasova ZA (Nata5a Blalevid StarEevi6, Damir Zano5kar, Branka Randelj,
Jadranka Vlahovid, Igor Mihatjevii Marino Mance) i 3 (tri) gla$ SUZDRZANA (Slavko
StarEevid, Davor Cebuhar, Valentin Crljenko) donosi se

Odluka o izradi UrbanistiEkog plana uredenja groblja FuZine Gl
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Ad. I8.:
Predsjednik Slavko Stardevid iznosi daje primljen prijedlog ZaUjulka o prihvaCanju Izvje5ca o
obavljenoj financijskoj reviziji Opcine FuZine za 20l7.godinu.
Predsjednik Slavko Starievii otvara raspraw o prijedlogu Zakljudka o prihvadanju Izvje5da o
obavljenoj financijskoj reviziji Opcine FuZine za 20l7.godinu.
U raspravi su sudjelovali Branka Randelj i Valentin Crljenko, a odgovore su dali David Bregovac
i Marijan Sokac.
Predsjednik Slavko Stard€vii zatvara mspravu i daje na glasovanje donoSenje ZakljuCka o
prihva6anju Izvje56a o obavljenoj financijskoj reviziji Op6ine FuZine za 20l7.godinu.
Sa 3 (tr!) glasa ZA (Slavko StarEevid, Damir Zano5kar, Marino Mance) i 6 (3est) glase
SUZDRZANIH (Valentin Crljenko, NataSa Blalevid StarIevid, Branka Randelj, Jadranks
Vlahovi6, Davor eebuhar, Igor Mihaljevid) MJE DONESEN
Zakljudak o prihvaianju Izvjelia o obavljenoj financijskoj reviziji Op6ine Fuiine za
20l7.godinu.

Ad. 19.:
Predsjednik Slavko Star&vii iznosi da je primljen prijedlog Odluke o raspisivanju r.a;tj&,aja za
prodaju nekretnina.
Marijan Sokac obrazloZioje prijedlog Odluke o raspisivanju natjedaja za prodaju nekretnina.
Predsjednik Slavko Stardevi6 otvara raspraw o prijedlogu Odluke o raspisivanju rm;tjeLaja za
prodaju nekretnina.
Nitko se nijejavio za raspravu.
Predsjednik Slavko Stardevi 6 zalrtara raspravu i daje na glasovanje dono5enje Odluke o
raspisivanju natjedaja za prodaju nekretnina.
Sa 9 (devet) glasova ZA (Slavko StarIwid, Valentin Crljenko, Nataia Blaievi6 StarIevi6,
Damir ZanoSkar, Branka Randelj, Jadranka Mahovi6, Davor tebuhar, Igor Mihaljevid,
Marino Mance) donmi se

Odluka o raspisivanju natjeCaja za prodaju nekretnina

Ad.20.:
Predsjednik Slavko Startevi6 iznosi daje primljen prijedlog Pravilnika o sluZbenoj iskaznici i
sluibenoj odori komunalnog redara Op6ine FuZine.
Marijan Sokac i Draienko Lagar obrazloLili su prijedlog Pravilnika o sluZbenoj iskaznici i
sluZbenoj odori komunalnog redara Opcine FuZine.
Predsjednik Slavko Stardevi6 owara raspraw o prijedlogu Pravilnika o sluZbenoj iskazrici i
sluZb€noj odori komunalnog redara Opiine Futine.
Nitko se nije javio za raspravu.
Predsjednik Slavko Stardevid zatvara raspravu i daje na glasovanje dono5enje Pravilnika o
sluZbenoj iskaznici i sluZbenoj odori komunalnog redara Opiine FuZine.

Sa 9 (devet) glasova ZA (Slavko StarIevid, Valentin Crljenko, Nata5a Blairvid StarIevid,
Damir ZanoSkar, Branka Randelj, Jadranke Vlehovid, Devor eebuhar, Igor Miheljevi6,
Marino Mance) donosi se

Pravilnik o sluZbenoj iskaznici i sluibenoj odori
komunalnog redara Opdine FuZine
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Ad.2l.t
Predsjednik Slavko Stardevii iznosi daje primljen prijedlog Statuta Opcine FuZine.

Marijan Sokac obrazloZio je prijedlog Statuta Opdine Fuiine.
Predsjednik Slavko Star6evi6 owara mspravu o prijedlogu Statua Opiine FuZine.

Nitko se nije javio za raspraw.
Predsjednik Slavko Stardevi6 zawara raspravu i daje na glasovanje dono5enje Statuta Opiine
Futine.
Sa 9 (devet) glasova ZA (Slavko StarEevid, Valentin Crljenko, NataSa Blalevi6 StarEevid,
Damir ZanoSker, Branka Randelj, Jadranka Vlehovid, bavor Cebuhar, Igor Miheljevi6,
Marino Mance) donosi se

Statut Opdine Fuline

Ad. 23: VijecniCka pitanja
Slijedom prijave predsjednik Slavko Stardevii poziva vijecnike da upute vijeinidka pitanja.

1 Marino Mance: Prvo pitanje: Tko je platio popravak brodi6a koja je firma radila na tome i
ako se zna koliki je imos, utroSak tog popravka?
- Drugo pitanje: Uz Sv. Anton i uz prometnice, kako rije5iti krovove koji nemaju mjegobrane, a
ugrofuvaju promet i pje5ake po nogostupima?
- David Bregovac: Sto se tide prvog pitanja. Brod Sv. Anton je popravljen. popravljen je iz
osiguranja, koltao je 170.00,00 kn. Popravila ga je firma Obrt Bolkovac. Brod je kompletno
popravljen od novaca iz osiguravaju6eg druStv4 Opcina u tome na sw sre6u nije imala prse.
Brod sutra ide na kopno. na prolje6e bi ga trebali dovrSiti. popravljen je tehniEki, ali ga nismo
dali ofarbati i sredivati zbog zimskih uvjet4 da se sad to ne uni5tava do proljeca. Prije ponomog
vra6anja ja se nadam na Lepenicu, cn zaduiena ftrma brod urediti do kraja.
- David Bregovac: Vezano za snjegobrane o tome smo razgovarali pro5le godine i podetkom ove
2018.9. Komunalni redar slao je slao silne upite, ali smo imali problema vezano uz kultumu
baltinu po tom pitanju. Zelja nam je da se postav Snjegobrani i da se zaitite ljudi.
- Marino Mance: Ne znam na koji su onda nadin ti ljudi mijenjali krovove iz starih u nove?
Marijan Sokac zamolio je za rijed.
Predsjednik Slavko Startevii daoje rijed Marijanu Sokcu.
- Marijan Sokac: Postavljanje snjegobrana regulirano je Urbanistidkim planom ure<tenj4 tamo
je to i predvideno, a s druge strane prema Odluci o komunalnom redu, predvideno je koje sve
mjere moZe poduzeti komunalni redar u tom pravcu. Bilo je vi5e pokuSaja zadnjih 10.g., ali se

vecinom i5lo na sistem upozoravanja i pisanja vlasnicima da postav snjegobrane. vlasnicima kada
odgovara traZiti 6e mi5ljenje od Upravnog odjela za kulturu, pa je to onda za5ti6ena baStina, ali
kada su radili imrjenu krova nisu nikog ni5la pitali, pa su promijenili krov. Pitanje je dali
krovovi, odnosno te konstrukcije mogu podnijeti snjegobrane, odnosno zadtiavanje snijega. Oni
novi koji su radili nove zgrade po projektim4 oni snjegobrane koliko znam imaju, ali oni stari
nemaju. Prolazi kojima mi idemo nisu sluZbeno nogostupi, to su sastavni dijelovi oku6nica, sa

desne strane prema centru su privatne parcele, lijeva strana jedan mali dio su okuinice.
Komunalni rcdar de izzti van i poslikati, pa ce se zvati komunalno poduzece, onda ce komunalno
poduze6e fa.kturirati taj radun, pa kada ga po5aljemo vlasniku, onda ce vlasnik napokon shvatit da
6e morati neSto poduzeti. Mjera i mogu6nosti ima.
- Marino Mance: Kad snijeg padne sa kova dogodi se da ode na drugu sranu u susjednu
desticu, sveceniku u dvor.
- Marijan Sokac: Kada su bile akcije zamjena krovova, fasada i prozor4 neki ljudi su koz to i
napravili snjegobrane, ali nisu svi.
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2. Igor Mihaljevid: Sto se dogatla sa vrti6em. Prije otprilike mjesec dana polagao se kamen
temeljac. U kojoj je to sada fazi?
Predsjednik Slavko Stardevii daje rijei Josipi Vlahovid.
- Josipa Vlahovid: Osim onih malih problema Sto smo imali sa zbijenosti materijalq radovi i
dalje napreduju. ProSli tjedan smo bili u Euromodulu , tamo se sklapaju moduli. Ako nas wijeme
ostavi, ti moduli bi trebali sredinom prvog mjeseca vec biti dovezeni ovdje, onda bi se tu dalje
sklapali.
- David Bregovac: Odekujemo da u drugom mjesecu wi6 bude gotov. Vrti6 je pro5ao na
fondovima. Dobili smo 90 % ukupne svote. Tro5ak za Opiinu je 1.000.000,00 kn. temelj i su
gotovi i spremni, dekaju se samo moduli, kada se montiraju i posloZe ide vanjska fasada.

3. Nata5a Blaievid StarIevid: Pitanje je vezano uz groblje u FuZinama. Na mjestu gdje se nalazi
pipa desto dolazi do poplavljivanja tog dijel4 ne znam da li je problem u odvodu. Zadnji puta
kada je bio blagdan Svih svetih, tesko se moglo prislupiti pipi. Da li ie se nefto poduzeti u idu6oj
godini po tom pitanju?
- David Bregovac: U proraCunu je predvidena odredena svota novca da se a pipa, taj dio uredi.
Ostavljen je dio novca i za probleme na groblju u Lidu.
Slijedede godine iemo to sigumo realizirati.
Predsjednik Slavko Stardevii daje rijei Josipi Vlahovii.
- Josipa Vlahovi6: Nafulost ta pipa nema odvoda, kada se radila nije napravljen odvod. Zemlja
popije koliko popije. Kadaje malo veca potro5nja prije Svih svetih, onda se takve swari de5avaju.

4. Valentin Crljenko: Sto planiramo ovu godinu vezano lz izgradnju obilaznice FuZine? Vidim
da su u Progamu gradenja komunalne infrastrukture planirana odredena sredstva za
projektiranje i za otkup zemljiSta. Moje pitanje se odnosi na to fto bi se todno projektiralo, koji
dio i da li je realno da u ovom na5em mandatu kenemo u poietak izgradnje te dugo odekivane
obilaznice FuZine?
- David Bregovac: Projekat zaobilamice je u stvamosti stvarno okopnio. Ti projekti iz nekih
zakonskih razloga vile ne valjaju. Ustanovljeno je da nisu otkupljena sva zemlji5ta u onoj trasi u
kojoj je zamiSljena da ide ta zaobilaznica. Ustanovili smo da tamo postoji javni put, koji nikome
ne smeta i koji 6emo mi evidentirati. Odvojili smo novce za taj dio posla odraditi. Odvojili smo
novce u sludaju da treba otkupiti zemljiS,ta od jednog dijela ljudi da moie ta trasa biti primjer€na
jednoj cesti, da imamo cestu Sirine minimalno 8 m. Predvidjeli smo sredstva od 270.000.00 kn,
koja ie nam biti za slijedecu godinu da krenemo u tu pridu. Stvamo se nadam da do kraja
mandata bi mi mogli imati i zaobilaznicu Mosti6i - Donje Selo, koja nam onda na jedan drugadiji
nadin daje perspektiw u razvijanju turizma u na5oj opcini.
Nakon zavr5enih rasprava po toikama dnevnog reda predsjednik Slavko Stardevii se zahvalio
svima na suradnji, te zakljuduje sjednicu Opiinskog vijeia Opi ine F 20:00 sati.

6c)
sl
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Na tenrelju dl. 57. st 3.Zakona o porea.t na dohodak (,,Narodne novine" br. I l5/16 i 106/13),
dl- 2. Pravilnika o pauialnom oporezivanju djelrrnosri iznajmljivanja i organiziranja smjestaja
u turizmu (,,Narodne novine" broj 0l / l9) te dlanka 35. Sruuta Opcine Fuiine (Slu2bene novine
PGZ broj 07llE) Opcinsko vijece Opcine Fuiine na svojoj izvanrednoj_ sjednici od

donosi slijedecu

ODLUKU

o visini pauialnog por@ po krevetu, unje&ajrrcj jedinici u kampu i smjeitajnoj jedinici u
objektu za robinzonski smje5taj

tlanaft I

Ovom odlukom odrelhrje se visina pau5alnog poreza po ko,au, snjeitajnoj jedinici u kampu
i kamp odmori5tu te smjeitajnoj jedinici u objektu za robinzonski smjeltaj u naseljima na

podrudju Opdine Fu2ine

elanak 2.

Visina pau3alnog poreza po kevetu, smje&ajnoj jedinici u kampu i kamp odmoriStu te
smje5tajnoj jedinici u objektu za robinzonski smjeitaj utwduje s€ za podrueje naselja u kojem

se prutaju djelatnosi iznajmljivanja i smje5taja u turizrnu te iznosi kako slijedi:

a) naselje Fuiine - 350,0O kuna
b) naselja Belo Selo, Benkovac Fuiinski, Lid, Slavica i Vrata - 200,00 kum.

Ohnak 3

Stupanjem na snagu ove Odluke presaje vailti Odluka o visini paulalnog poreza po krevetu

odnosno po smje5tajnoj jedinici u kamnr (Slutbene novine Opcine Fuiine br. 07/lE).

f lanak l.

Ova Odluka iznimno supa na snaSu prvog dana od dana objave u ,,Sluibenim novinama

Opcine Fuiine".

Klasa:
Urbroj
Fuiine,

Op6inrko vijccc Optinc Fuiinc

Predsjednik

Slavko Stsrdevic
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REPUBLIKA HRVATSKA

PRIMORSKO _ GORANSKA ZUPANIJA
OPCINA FUZINE

KLASA:02145/19-03/01
URBROJ : 2l I 2tO3 -02- t9 42
Fuzine. 13.02.2018.

Opcinsko vijece Opcine Fu2ine
n/p prcdsjednika

Prtdmet: Prijedlog Odluke o visini pau5alnog poreza po krevetu, smje5tajnoj jedinici u
objektu za robinzonski smjeStaj
- prijedlog za donolenje,

U prilogu dopisa Vam dosuvljam na mjerodavno donoienje i odludivanje prijedlog Odluke o
visini pau5alnog poreza po krevetu. smje5tajnoj jedinici u objektu za robinzonski smjeitaj.

Prijedlog Odluke dostavlja se radi otklanjanja nedostataka iznesenih u mailu od porczne

uprave po hitnom postupku.

S poslovanjem.

2

+-
Prilog: prijedlog Odluke

naslovu
pismohrana

?l
,(, N

Dostaviti

e;
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Na temelju dl. 57. st. 3. Zakona o porezu na dohodak (,,Narodne novine" br. I 15116 i 106/t8),
dl. 2. Pravilnika o pauialnom oporezivanju djelatnosti iznajmljivanja i organiziranja smjestaja
u turizmu (,,Narodne novine" broj 0 t/I9) te dlanka 35. Statuta Opcine Fuiine (SluZbene novine
PGZ broj 07/18) Opcinsko vijeie Opcine Fuiine na svojoj izvanrednoj_ sjednici od

donosi slijedecu

ODLUKU

o visini pauSalnog poreza po krevetu, smjeitajnoj jedinici u kampu i smjeStajnoj jedinici u
objeltu za robinzonski smje5taj

itanat t .

Ovom odlukom odreduje se visina pau3alnog poreza po krwetu, smjeitajnoj jedinici u kampu
i kamp odmoriitu te smjeStajnoj jedinici u objektu za robinzonski smjeitaj u naseljima na
podruEju Opcine Fuiine.

elanak 2.

Visina pau5alnog poreza po kevetrr, smjeStajnoj jedinici u kampu i kamp odmori5ru te
smjeitajnoj jedinici u objektu za robinzonski smjeitaj utwduje se za podrudje naselja u kojem

se pruZaju djelatnosti iznajmljivanja i smjeitaja u turizmu le iznosi kako slijedi:

a) naselje Fuiine - 350,00 kuna
b) naselja Belo Selo, Benkovac FuZinski, Lid, Slavica i Vrata - 200,00 kuna.

ehnak 3.

Stupanjem na snagu ove Odluke prestaje vaZiti Odluka o visini pau5alnog poreza po krevetu

odnosno po smjeitajnoj jedinici u kampu (Sluibene novine Opdine Fu2ine br. 07/18).

dunat q.

Ova Odluka iznimno stupa na snagu prvog dana od dana objave u ,,SluZbenim novinama

Opdine Fuiine".

Klasa:
Urbroj:
FuZine,

Opdinsko vije6e Optine Fuiine

Predsjednik

Slavko Stardevic



REPUBLIKA HRVATSKA
PRIMoRSKO - GoRANSKA Zupanua

oPCTNA ruZrNp

KLASA: 02 I -05/l 9-03/0 I
URBROJ : 2l l2l 03 -02-l 9 -02
FuZine. 13.02.2018.

Op6insko vijeie Op6ine FuZine
n/p predsjednika

Predmet: Prijedlog Odluke o visini pauSalnog poreza po krevelu, smjeStajnoj jedinici u
objektu za robinzonski smjeStaj
- prijedlog za donoSenje,

U prilogu dopisa Vam dostavljam na mjerodavno donoSenje i odludivanje prijedlog Odluke o
visini pau5alnog poreza po krevetu. smjeStajnoj jedinici u objektu za robinzonski smjeStaj.

Prijedlog Odluke dostavlja se radi otklanjanja nedostataka iznesenih u mailu od porezne
uprave po hitnom postupku.

S po5tovanjem,

d

Prilog: prijedlog Odluke

Dostaviti:
naslovu
pismohrana

e.
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